



CANADA

COMMUNIQUÉ

No. 69
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

SEPTEMBER 25, 1970
LE 25 SEPTEMBRE 1970

Department of External Affairs and
General Milroy has been invited by the
Government of Nigeria to attend the
celebrations of Nigeria's independence,
celebrated on October 1, 1960. The celebrations
have special significance for Nigeria and will
last for several days.

General Milroy was the first Canadian officer
to be a member of the International Observer
Team in Nigeria at the invitation of the
Government from September 1968 until January
1970. In attending the celebrations in his
capacity as a former member of the Team, the Canadian
Government is pleased to accept the invitation to him as
a friendly and understanding which characterizes
relations between Canada and Nigeria.

GENERAL MILROY'S VISIT TO NIGERIA/
VISITE DU GENERAL MILROY A LA NIGERIA

Le ministre des Affaires extérieures annonce
qu'il a invité le général William Milroy à
participer au programme du dixième anniversaire
de l'indépendance de la Nigéria. Ce pays
a obtenu son indépendance en 1960. Cette année, les
célébrations auront lieu pendant une
période de plusieurs jours.

Le général Milroy est le premier officier
canadien à avoir été membre de
l'équipe internationale d'observateurs dont l'ambassade s'est
occupée en 1970 sur l'invitation
du gouvernement nigérien. Bien que le général
Milroy ait été personnellement ancien membre
de l'équipe, il accepte cette invitation
comme un signe de l'amitié
qui existe entre les rapports entre

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announced today that Major General William Milroy has been invited by the Federal Military Government of Nigeria to attend the celebrations marking the tenth anniversary of Nigeria's independence. Nigeria became independent on October 1, 1960. The celebrations this year thus have special significance for Nigeria and will last for several days.

Major General Milroy was the first Canadian officer to serve in Nigeria as a member of the International Observer Team, which operated in Nigeria at the invitation of the Federal Military Government from September 1968 until January 1970. While he will be attending the celebrations in his personal capacity as a former member of the Team, the Canadian Government views the Nigerian invitation to him as a mark of the friendship and understanding which characterizes relations between Canada and Nigeria.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures annonce aujourd'hui que le Gouvernement militaire fédéral de la Nigéria vient d'inviter le major général William Milroy à assister aux célébrations qui marqueront le dixième anniversaire de la proclamation de l'indépendance de la Nigéria. Ce pays est devenu indépendant le 1^{er} octobre 1960. Cette année, les manifestations qui dureront plusieurs jours revêtiront une importance particulière pour la Nigéria.

Le major général Milroy a été le premier officier canadien à se rendre à la Nigéria en qualité de membre de l'équipe internationale d'observateurs dont l'activité s'est exercée de septembre 1968 à janvier 1970 sur l'invitation du Gouvernement militaire fédéral. Bien que le général ait été invité aux fêtes à titre personnel comme ancien membre de l'équipe, le Gouvernement du Canada voit dans cette invitation de la part du Gouvernement de la Nigéria un signe de l'amitié et de la compréhension qui caractérisent les rapports entre le Canada et la Nigéria.